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  - Da, čula sam nešto o tome. Lično, smatram da ta kupovina ne bi bila u redu, jer  pored toliko
naših ljudi sa ovih prostora koji se zaista bave poljoprivredom  i imaju mogućnost isto to da
urade, ne vidim zašto bi nam dolazili Arapi. Nisam poljoprivrednik, ne razimem  se baš u
tematiku, ali generalno nisam  za to.  
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